

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Սուրբիասյան Հենրիետա - Գևորգ Զահուկյանը՝ գիտնականի ճշմարիտ կերպար.....	5
---	---

ՀՈԴՎԱԾՆԵՐ

Խաչատրյան Հասմիկ - Դիտարկումներ Կոզենի բարբառի բառապաշարի շուրջ.....	13
Կատվալյան Վիկտոր - Լոռու խոսվածքի և Արարատյան բարբառի առնչությունների շուրջ.....	29
Ղարիբջան Ալինա - Արևմտահայերեն բժշկագիտական տերմինները Նազարեթ Տաղավարյանի «Բառացուցակ ախտանուանց»-ում.....	49
Մանվելյան Սերգեյ - Էդվարդ Գովանի հայերեն-թուրքերեն և թուրքերեն-հայերեն բառարանները.....	65
Վարդանյան Արտակ - Պարսկերենից փոխառյալ բառակապակցություններ Ճահուկ-Վայքի միջբարբառում.....	81
Ֆիշենկյան Անի - Ներգործական բայերու խնդրառութեան հիմնահարցերը հայերենի մէջ (Արևելահայերեն- արևմտահայերեն).....	93
Զաքարյան Հովհաննես - <i>Ճամբար, կամար, սենեակ</i> և մի քանի այլ բառերի ստուգաբանության շուրջ	107

ՀԱՂՈՐԴՈՒՄ

Մկրտչյան Գարիկ, Խառատյան Մելանյա - Լեզվական նորմը և միջին հայերենը.....	125
--	-----

CONTENTS

Sukiasyan Henrieta -Gevorg Jaukyan: the True Figure of a Scientist.....	5
--	---

ARTICLES

Khachatryan Hasmik - Observations on the Vocabulary of the Krzen Dialect.....	13
Katvalyan Victor - On the Relationships between Lori Speech and the Ararat Dialect.....	29
Gariabyan Alina -Western Armenian Medical Therms in the "Dictionary of Disease Names" by Nazareth Taghavarian.....	49
Manvelyan Sergey -Edward Govan's Armenian-Turkish and Turkish-Armenian dictionaries.....	65
Vardanyan Artak - Word Collocations Borrowed from Persian in the Jahuk-Vayk interdialect.....	81
Fishenkjian Ani - The Basic Issues of the Problem of Intergrative Verbs in Armenian (Eastern Armenian-Western Armenian).....	93
Zakaryan Hovhannes - The Etymology of Armenian Words <i>ճամբար, կամար, սենեակ</i> , etc.....	107

REPORT

Mkrtchyan Garik -The Linguistic Norm and Middle Armenian.....	125
--	-----

СОДЕРЖАНИЕ

Сукиасян Генриета - Геворг Джаукян: истинная фигура ученого.....	5
---	---

СТАТЬИ

Хачатрян Асмик - Наблюдения над словарным составом крзенского диалекта.....	13
Катвалян Виктор - О взаимоотношениях Лорийского говора и Араратского диалекта.....	29

Гарибян Алина -Западноармянские медицинские темины в "Словаре имен заболеваний" Назарете Тагаваряна.....	49
Манвелян Сергей - Армяно-турецкий и турецко-армянский словари Эдварда Гована.....	65
Варданян Артак - Словосочетания, заимствованные из персидского языка в Джаук-Вайкском междиалекте.....	81
Фишенкчян Ани - К вопросу об управлении действительного залога в армянском языке (восточноармянский и западноармянский).....	93
Закарян Оганес - Этимология армянских слов <i>ծիրիր</i> , <i>լիւլիւր</i> , <i>սկսկիւլ</i> и т. д.....	107

СООБЩЕНИЕ

Мкртчян Гарик - Лингвистическая норма и среднеармянский язык.....	125
--	-----